
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 9/2015  

konaného dne 10. 12. 2015 
 
Přítomni: 

1. Jan Hyliš 6. Josef Mach (místopředseda) 

2. Vladimír Černý (předseda) 7. Petr Fiala 

3. Zdeněk Kubát 8. Karel Štefl 

4. Jaroslav Jirků 9. Hana Strnadová (tajemnice) 

5. Radovan Necid  

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Jaroslav Kohout 4. Pavel Bárta 

2. Pavel Štefan 5. Jan Tourek 

3. Bohuslav Musil  

 
Hosté: 

1. Pavel Bartoš (ODSH) 

2. Jiří Antonů (RROS Vysočina) 

3. Jan Míka (ředitel KSÚSV) 

4. Tomáš Mátl (technicko správní náměstek a pověřený výrobní náměstek KSÚSV) 

 
Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 

3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 

4. Projednání požadavků měst a obcí 

5. Plán činnosti dopravní komise na rok 2016 

6. Různé 

7. Závěr 

 
1. Zahájení jednání a schválení programu 
Vladimír Černý, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl 8 hlasy schválen. K zápisu z minulého zasedání 
nebyly vzneseny žádné připomínky a byl 8 hlasy schválen. 
 
Vladimír Černý omluvil nepřítomnost Libora Joukla, náměstka hejtmana Kraje Vysočina. 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Hana Strnadová byla pověřena vypracováním odpovědi na zaslaný požadavek obce Ruda. 
Odpověď bude rozeslána členům dopravní komise. 

o Hana Strnadová informovala, že odpověď obci Ruda je ve fázi vypracovávání.  
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Vladimír Černý vznesl dotaz, zda byla odeslána odpověď obci Jinošov na „Žádost o zařazení 
akce Obchvat Jinošov do zásobníku projektů“. 

o Hana Strnadová odpověděla, že obci Jinošov již byla odpověď zaslána. 
 
Usnesení 019/08/2015/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina podporuje rozšíření systému 
dynamického vážení na území Kraje Vysočina a doporučuje radě kraje schválit zadání na 
veřejnou zakázku. 

o Vladimír Černý uvedl, že doporučení radě kraje bylo akceptováno. 
 
 
3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Hana Strnadová informovala o těchto záležitostech: 

- Všechny stavby jsou dokončeny. Stálý problém zůstává pouze u stavby v Moravských 
Budějovicích (poslední termín zprůjezdnění 19. 12. 2015). Probíhá zúčtování staveb  
a jsou propláceny konečné faktury. 

- Veškeré finanční prostředky poskytnuté z rozpočtu SFDI pro rok 2015 na opravy silnic  
II. a III. tříd budou využity. 

- Veškeré akce hrazené v plánovacím období 2007 – 2013 z finančních prostředků EU 
jsou dokončeny. Jsou očekávány kontroly a proúčtování akcí. 

- Příprava na rok 2016 – vypisují se výběrová řízení na nové akce. Jsou připraveny akce 
z přílohy D2 rozpočtu kraje. Připravují se akce do IROPu. Snahou bylo podání 4 žádostí 
do konce roku 2015, ale nově nastavený elektronický systém prozatím není úplně 
funkční. Poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu SFDI pro rok 2016 prozatím není 
vyjasněno. 

 
Pavel Bartoš podal následující informace: 

- Dopravní obslužnost – všem dopravcům byly rozeslány návrhy dodatků na rok 2016. 
- JHMD podalo návrh na Ministerstvo vnitra ČR na vedení sporného řízení - ve smyslu 

uhrazení prokazatelné ztráty ze smlouvy o závazku veřejné služby Očekává se, jak bude 
v této věci rozhodnuto. Rozhodnuto by mělo být do konce roku 2015. 

- Projekt Veřejná doprava Vysočiny – na základě požadavků kraje probíhá napasování 
návrhového stavu na finanční možnosti kraje (toto by mělo být dokončeno do 4. 1. 2016). 
Na následujícím jednání budou tyto materiály předloženy členům komise k projednání. 

- Jablonecká výzva - informace k protestu řidičů autobusů. 
 
Vladimír Černý informoval o jednání ve věci vybudování železniční zastávky v obci Lesůňky. 
Informace doplnil Jiří Antonů a Pavel Bartoš. 
 
Vladimír Černý uvedl, že na příštím zasedání dopravní komise bude domluven následný postup 
projednávání materiálů Veřejná doprava Vysočiny. 
 
 
4. Projednání požadavků měst a obcí 
Na odbor dopravy a silničního hospodářství nebyly žádné nové požadavky měst a obcí 
doručeny. 
 
 
5. Plán činnosti dopravní komise na rok 2016 
Členové komise obdrželi s předstihem návrh plánu činnosti dopravní komise na rok 2016. 
 
Vladimír Černý uvedl, že plán činnosti je připraven ve stejné struktuře jako pro rok 2015, ale 
vzhledem k tomu, že je příští rok rokem volebním, je připraven pouze do září. Dle aktuální 
potřeby je možné plán činnosti v průběhu roku doplnit nebo aktualizovat. 
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K návrhu činnosti nebyla vznesena žádná připomínka ani návrh na doplnění. 
 
Usnesení 020/09/2015/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje  
radě kraje schválit Plán činnosti Dopravní komise Rady Kraje Vysočina na rok 2016. 
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
6. Různé 
Na základě podnětu Radovana Necida diskutovali členové komise o vyčlenění finančních 
prostředků (přibližně 3 mil. Kč) na opatření souvisejících s bezpečností určitých nebezpečných 
úseků silnic, a na řešení prevence bezpečnosti silničního provozu. 
Tímto podnětem se bude dopravní komise zabývat na příštím zasedání. 
 
Jan Míka podal následující informace o činnosti KSÚSV: 

- Organizační struktura, personální záležitosti, hospodaření. 
- Plnění provozních úkolů v roce 2015. 
- Plnění úkolů k akcím financovaným z rozpočtu SFDI v roce 2015. 
- Zimní údržba – prozatím se šetří provozní náklady. 
- Probíhají opravy úseků v různých částech Kraje Vysočina. 

 
Tomáš Mátl informoval o přípravách KSÚSV na zimní období: 

- Probíhá doúčtování faktur na akce financované z rozpočtu SFDI. 
- Dokončování staveb (zbývá realizace tří úseků). 
- Problémy spojené s vykazováním výkonů vůči ŘSD za údržbu silnic I. tříd pomocí GPS.  

 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 7. ledna 2016, od 13.00 hodin. 
 
 
7. Závěr 
Vladimír Černý poděkoval přítomným členům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
Vladimír Černý 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 14. 12. 2015. 


